Guinea : Kouramangui (Labé): a boy killed by lightning, his friends injured – Guinea
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By Stéphane Schmitt

The locality of Ley Bilèl, in the rural commune of Kouramangui (Labé prefecture), was struck by tragedy on the evening of Tuesday 6 May 2025.

Abdourahmane Diallo, aged 10, was killed by lightning.

According to our information, the child died early on Tuesday evening while playing football at home with his friends after school.

The lightning struck after a rumble of thunder, as the sky was cloudy.


The child died on the way to hospital. His friends, who were slightly injured, escaped with their lives.
Abdourahamane Diallo was buried this Wednesday morning.

Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.
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La localité de Ley Bilèl, dans la commune rurale de Kouramangui (préfecture de Labé), a été frappée par une tragédie dans la soirée du mardi 6 mai 2025.

Abdourahmane Diallo, âgé de 10 ans, a été tué par la foudre.

Selon nos informations, l’enfant est décédé mardi en début de soirée, alors qu’il jouait au football à domicile avec ses amis, après l’école.

La foudre s’est abattue sur eux, après des grondements de tonnerre, puisque le ciel était nuageux.

L’enfant a rendu l’âme sur le chemin de l’hôpital. Ses amis, blessés légèrement ont eu la vie sauve.

Abdourahamane Diallo a été enterré ce mercredi matin.

Source: Stéphane Schmitt - sts@meteorage.com.



